
常州市新桥中学公开课通知单

	教研组：
	英语

	开课教师：
	汶红娟

	课题：
	M7U2 Reading 

	课型
	新授课

	开课时间
	2017.3. 29上午第二节课

	开课地点
	高二（4）班

	评课地点
	会议室


M7 Unit 2 Reading
Teaching aims: 

(1) Encourage the Ss to grasp the main topics of the article.

(2) Stimulate the Ss’ interest in learning English by talking about their own opinions.

(3) Students are expected to gain some knowledge about medicine and reinforce their reading comprehension.

Important points & difficult points:

Find the main points and express them.

Understand the text.

Teaching Procedure:

Step1 lead-in
Question: What do good medicines have in common？(save lives/ make people feel better---- tip: We should take the right medicine in the right way, or we may not get better and even get worse.)

2. This class we’ll introduce two kinds of medicines.
Step2 Fast reading

Go through the article quickly and answer the questions.

When was one of the medicines first sold as a tablet?

What did Fleming, Florey and Chain share?

Step3. Careful reading 

1. the structure of the article 

	Part1
	instruction

	Part2
	aspirin

	Part3
	penicillin


2. the detailed information of each part

1). The introduction 

What is the topic of the article?
Why are the two medicines very popular among people?

2) part2 

Development of Aspirin:

In 1897 :
In 1899:
In 1900: sold in shops as a tablet

In 1950: as the best-selling painkiller recorded in the Guinness Book

In 1971: proved to be a blood-thinning medicine

In 1977: used to prevent a stroke

In 2003: used to reduce blood sugar levels

Effects of aspirin:

3) part3 

Development of Penicillin:

In 1928: 

In 1945: 
Effects of penicillin:

Step4. Summary

 Aspirin and penicillin are ____ medicines. Aspirin, _____ in 1897, can ___________________
______________________________________________________________________________.

_____________________________________.Penicillin, discovered in 1928, can ____________

_____________________________________________.

Step5 Discussion
Watch a flash about “wonder drugs” and think about the questions: 

What do you think the world would be like if there were no medicines?

Do you believe that ‘wonder drugs’ will be invented to treat all kinds of diseases in the future? If no, how can we keep healthy ?

Step6 Writing 

教学反思
本单元话题为fit for life, 所以设计思路从导入到写作，最终落脚点为健康。教学目标如下：1.理解文本，快速得到大意，了解文章结构，掌握阅读技巧。2.细读过程中学习与医学有关的词汇，短语，句型，并学会应用。3.培养学生批判性思维，知道如何保持健康。          

总体来说，设计具有一定的创新性，导入自然有效，能够激励学生参与学习。课堂结构比较合理，导入和概要部分有效，教学环节环节紧凑，效率较高。

但是以后应在继续在活动的灵活性以及课堂生成的处理上能更加关注，使得自己的课堂教学进入更高的层面。读后活动最好紧贴主题，将本节课所学知识灵活应用。节奏放慢可以再慢，比如阅读技巧的指导应更加具体。
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